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Uit de aan ons gezonden stukken én uit de toelichting gegeven tijdens de gebruikersbijeenkomst op 
26 juni in Trefcentrum W W blijkt niet dat er sprake is van een eerlijke kostenverdeling voor het 
gebruik van Sporthal de Geusselt. 

Volleybal mag dan binnen de gemeente Maastricht als een kleine sport worden beschouwd, dat doet 
toch geen recht het kostenplaatje voor hun leden. De inkomsten binnen deze sport zijn vaak alleen 
contributie en wat sponsorgeld van bevriende relaties. Er van uitgaande dat de Gemeente ook de 
mening is toegedaan dat kinderen, maar ook volwassenen zoveel als mogelijk moeten kunnen 
deelnemen aan sportactiviteiten die binnen Maastricht worden aangeboden. Om dit te kunnen en 
blijven doen, is het belangrijk om de contributie zo laag als verantwoord mogelijk is te laten. Dit om 
te voorkomen dat mensen met een smalle beurs hun kinderen dan wel zelf niet meer gaan sporten. 
Voor een vereniging als VC Mestreech telt iedere euro, temeer omdat er voor jeugdsport binnen 
Maastricht ook al geen subsidie meer is. 

De huurprijzen zijn voor volleyballers echter onredelijk. De hal is ingedeeld met 4 volleybalvelden, 3 
basketbalvelden en 16 badmintonvelden. De schermen die omlaag kunnen worden gelaten, bevinden 
zich echter telkens op 1/3 van de hal, precies over de volleybalvelden. Om 2 velden te kunnen 
gebruiken, moeten wij dus 2/3 hal huren, waarbij er een stuk gehuurd wordt dat niet gebruikt kan 
worden. Het argument dat anders het resterende 1/3 deel niet kan worden verhuurd i.v.m. 
geluidoverlast geeft aan dat u waarschijnlijk nog nooit op een zaterdag in een hal bent geweest waar 
4 wedstrijden gelijktijdig worden gespeeld. Ergo, dat speelt dus niet. 

Wanneer u spreekt van een eerlijke kostentoerekening dan zou het u sieren wanneer u per sport 
bepaald wat de kosten zouden zijn en dan heb ik het natuurlijk over de jaargebruikers. Voor een 
kleinere vereniging als VC Mestreech is €700,- veel geld en dat zou nu net de besparing zijn die wij 
zouden hebben bij een eerlijker tarief, nl het huren van een halve hal met gebruikmaking van 2 naast 
elkaar liggende volleybalvelden én waarbij de gemeente het resterende 1/3 alsnog kan verhuren. 

Als jarenlange gebruiker van sporthal de Geusselt zouden wij het enorm waarderen als u de 
tariefstelling voor het volleybal in zijn algemeenheid zou willen bijstellen. Wij rekenen op uw gevoel 
voor een eerlijke kostentoerekening. 

Dan zagen we dat in de separate hallen van de nieuwe Geusselt wél de putten zijn aangebracht om 
volleybalpalen te plaatsen, maar geen belijning is aangebracht. Is het mogelijk om dit alsnog te doen, 
mogelijk als oplossing voor voorgenoemd probleem? We kunnen dan veel efficiënter de hal 
gebruiken en ook de gemeente heeft daar baat bij. Op maandag van 21.00-22.30 uur hoeven wij dan 
maar 1/3 te huren en ligt er nog 2/3 vrij wat verdere verhuur interessanter maakt. 

Met vriendelijke groet, 
Lou Gulikers, 
Voorzitter VC Mestreech 
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